
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 34/8/2022

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2022 o godz. 13:20 , a zakończono o godz. 13:46 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłMichałCichocki - Przewodniczący Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki poinformował, że porządek obrad radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu komisji.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki

otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnychna 2022 rok ,

b. wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia dotyczącego

powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu organizacji publicznego
transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze
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użyteczności publicznej na linii komunikacji obejmującej SWOIm zakresem obszar
Powiatu Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego,

c. ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego w 2023 L ,

d. uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 ",
e. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok,
f. rozpatrzenia petycj i sołectwa Komica,
g. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie

w Końskich,

h. Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,
i. uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2023 L

4. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok,

Projekt uchwały omówiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego centrum Pomocy
Rodzinie w Końskich.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które
przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia dotyczącego powierzenia
Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego
w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej na linii
komunikacji obejmującej swoim zakresem obszar Powiatu Koneckiego i Powiatu
Opoczyńskiego,

Projekt uchwały przedstawiła Izabela Arwaj - Zastępca Naczelnika WydziałuKomunikacji
i Transportu.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat
Konecki porozumienia dotyczącego powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu
organizacji publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich

o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacji obejmującej swoim zakresem
obszar Powiatu Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego w 2023 r.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych

na terenie powiatu koneckiego w 2023 r.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2023",

Projekt uchwały omówił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy

Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023".
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Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok,

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki stwierdził, że plan kontroli został przygotowany
zgodnie sugestiami radnych.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej
Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

f) rozpatrzenia petycji sołectwa Komica,

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poinformował, że w związku z prośbą

Przewodniczącego Rady Powiatu zaproponował zmianę akapitu uzasadnienia do projektu
uchwały: "Komisja po analizie petycji uznała, że zasługuje ona na uwzględnienie, przy czym
należyprzemyśleć inny sposób poprawy stanu nawierzchni drogi i chodników" na " Komisja po
analizie petycji uznała, że zasługuje ona na uwzględnienie, przy czym należy przemyśleć inny
sposób finansowania zmierzający do poprawy stanu nawierzchni dróg i chodników na terenie
sołectwa Kornica.

Wobec braku uwag do zgłoszonej propozycji, Przewodniczący Komisji poddał pod
głosowanieprojekt uchwały ze zmienioną treścią uzasadnienia.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji sołectwa Komica.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
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Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich,

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Sprawdzono quorum, a następnie przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Wojciech Owczarek

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki stwierdził, że projekt uchwały został przekazany
radnym.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2023-2028.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, CzesławKurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Wojciech Owczarek
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Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

i) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2023 r.

Przewodniczący Komisji poinformował, że projekt uchwały został przekazany radnym .

W dvskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki zapytał Panią Skarbnik czy Powiat będzie w stanie
podołać wydatkom, które się szykują.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że budżet został zaplanowany
oszczędnościowo. Plan na wynagrodzenia pracowników obejmuje jedynie wzrost płacy

minimalnej. Założony został tylko 10% wzrost na zakup usług oraz na energię elektryczną .

Dlatego obawia się, że jeśli tarcza antyinflacyjna nie zostanie utrzymana to może być różnie.

Ponadto obawia się skutków podwyżek oraz spadku naboru i jedyną nadzieją jest
przeprowadzenie reform.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy w związku ze wzrostem kosztów
energii umowa, która została podpisana jak również ustawa, która mówi o zmniejszonych
stawkach wymaga złożenia stosownego oświadczenia do 30 listopada i czy takie oświadczenia

zostały złożone .

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że nie może odpowiedzieć na to pytanie,
ponieważ ta sprawa nie należy do zakresu jej obowiązków.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zwrócił się z prośbą, aby Pani Skarbnik przekazała

informację odnośnie możliwości złożenia oświadczenia celu ograniczenia wysokości cen
energii elektrycznej.

Radny Paweł Pękała odnosząc się do kwestii możliwości składania oświadczeń nadmienił,

że Gmina Fałków wstrzymała się ze złożeniem oświadczenia do grudnia dlatego, że z końcem
grudnia kończy się umowa odkąd pozyskali preferencyjne stawki . Gdyby to oświadczenie

wysłali do 30 listopada okazałoby się, że za grudzień zapłaciliby podwójna stawkę.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetuPowiatu Koneckiego na 2023r.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
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AdA.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Komisji Rewizyjnej
" .
/(~ .. /iu /. /

Mi~hał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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